
بابت خانه شهر 
خیال  ما راحت نیست

تمامی  ظاهرا  خانه شهر  بابت  نگرانی   
ندارد. در حالی که پنج سال از ثبت ملی 
روز  هر  آن  تخریب  بیم  و  می گذرد  آن 
بیش تر می شود، نه شهرداری و نه میراث 
فرهنگی، به رغم قول و قرارها، هنوز هیچ 
اقدام جدی برای مرمت و مقاوم سازی این 

بنا انجام نداده اند.
کرد،  تخلیه  را  بنا  این  کرمان  شهر  شورای  که  روزی   
مرمت  این جا  است  قرار  می کردم  فکر  که  بودم  خوش خیال 
بشود. حالا اما در نبود شورا، گاهی به این می اندیشم که این 

بنا بی صاحب مانده است و به مرور فرو می ریزد. 
میراث  دوستداران  اذهان  تازه ای  مسئله ی  اما  روزها  این 
فرهنگی را به خود مشغول کرده است؛ احداث پله های ورودی 
بنای  این  حریم  و  مجاورت  در  استانداری  جدید  ساختمان 
ثبتی مزید بر علت شده است و ظاهرا گوش شنوایی هم برای 
پاسخ گویی به این مشکل وجود ندارد. میراث فرهنگی که خود 
باید مدافع این بنا باشد خیلی صریح می گوید ما با نقشه های 

این ورودی موافقت کرده ایم.
 این در حالی است که همین روز گذشته، این ساخت و ساز 
در حریم و منظر خانه شهر، در صحن علنی شورای شهر مورد 
»استاندار  می گوید:  شورا  سخنگوی  است.  گرفته  قرار  انتقاد 
محترم و استانداری طوری برخورد نکنند که مردم فکر کنند 

چون حاکم هستند؛ هرکاری دوست دارند انجام می دهند«. 
کمساری تاکید می کند: »خواهش می کنیم استاندار محترم 
به مردم بگویند براساس کدام توافق با شورا و موقوفه، اجازه ی 
ورود به حریم خانه شهر را گرفته اند«. این عضو شورای شهر 
براساس کدام  بگوید  به مردم  می افزاید: »میراث فرهنگی هم 

رویه و کدام ضوابط اجازه ی ساخت پلکان داده است؟«.
زینی وند  دکتر  واکنش  نگرانی ها،  این  همه ی  مقابل  در 
به  خطاب  کلی  جمله ی  چند  به  تنها  اما  کرمان  استاندار 
مخاطب ها و فعالان میراث فرهنگی اکتفا می کند: »به شدت 
روی بنای خانه شهر که مورد علاقه ی مردم است حساسیت 
داریم و اجازه نمی دهیم به اندازه ی سر سوزنی به آن خدشه ای 
و  مصاحبه ها  و  غیرکارشناسی  اظهارنظرات  به  شود...  وارد 
جوسازی ها توجه نکنید و خیال همه بابت حفاظت از خانه شهر 

راحت باشد...«.
به طریق  را  مسائل  این که  به جای  نمی دانم چرا  راست اش 
پیچیده تر  را  آن  مدام  کرده ایم  عادت  کنیم،  حل  درست اش 
کنیم و از آن یک استخوان لای زخم بسازیم. نمونه اش به جز 
خانه شهر، چندین مسئله ی دیگر از قبیل از تله کابین، هتل بام، 
سیتی سنتر صاروج، هتل کاروانسرای وکیل، میدان مشتاق و ... 
را می توانم مثال بزنم که کم و بیش سرنوشت مشابهی یافته اند. 
گمان می کنم اگر مسئولان مدام خودشان را مدافع اصلی 
این پروژه ها معرفی نکنند و در عوض از کارشناسان و نهادهای 
دهند،  انجام  درست  را  خود  وظیفه ی  که  بخواهند  مسئول 
کارها بهتر پیش می رود. تمام این پروژه ها که نام بردم بالاخره 
طراح و مسئول و پیمانکاری دارد که از این طرح ها پشتیبانی 
می کند، واقعا چه اشکال دارد همان ها پاسخگوی این انتقادات 

و اعتراضات باشند؟ 
و  نظارتی  نهادهای  به  باید  آن ها  است  این  از  غیر  مگر 
افکار عمومی پاسخگو باشند؟ پس چرا ما در این گفت وگوها 
یک طرف قضیه دوستداران میراث و فعالان رسانه ها را می بینیم 
و در سوی دیگر، مدام مقامات و مسئولان را نظاره گریم که 

دارند از این طرح ها دفاع می کنند؟!
آقای استاندار، می دانم که شما مسئول طراحی ساختمان 
استانداری در حریم خانه شهر نیستید و پیش از شما این بنا 
احداث شده است؛ بنابراین همان  مهندسان ذیربط هم بیایند 
بگویند که احداث پله هایی با این ابعاد در مجاورت خانه شهر 
که ثبت ملی شده است اشکالی ندارد. در این خصوص و موارد 
است  بعید  چون  شود،  کارشناسی  بحث  است  لازم  مشابه 
بدون این گفت وگوها خیال کارشناسان دیگر و فعالان میراث 

فرهنگی راحت بشود. 

 
 

 
 

از ابتدای سال جاری صورت گرفت؛
نصب 20 هزار علمک گاز 

در استان کرمان
کرمان  استان  گاز  شرکت  مدیرعامل  اطلاع رسانی:  گروه 
گاز  انشعاب  هزار   20 تاکنون  جاری  سال  ابتدای  »از  گفت: 
جدید در سطح استان نصب شده که از این تعداد، 10 هزار 
و 360 علمک در شهرها و 9 هزار و 640 علمک انشعاب گاز 

طبیعی در روستاها بوده است«.
به گزارش روابط عمومی شرکت گاز استان کرمان، منوچهر 
فلاح بیان کرد: »تعداد انشعابات نصب شده در سطح استان 
کرمان با احتساب تعداد علمک های نصب شده در سال جاری، 

به بیش از 473 هزار انشعاب رسیده استم.
پایان  تا  جاری  سال  ابتدای  از  »همچنین  داد:  ادامه  وی 
به شبکه های  گاز  کیلومتر شبکه  هزار  به  قریب  ماه  شهریور 
میزان  وجود،  این  با  که  است  شده  اضافه  استان  گازرسانی 
شبکه گذاری از ابتدای تأسیس شرکت تا به امروز قریب به 21 

هزار کیلومتر رسیده است«.
فلاح با تاکید بر رعایت نکات ایمنی در مصرف گاز طبیعی، 
بیان کرد: »از تمامی همشهریان و مشترکین شرکت گاز استان 
تقاضا دارم نسبت به رعایت موارد ایمنی، توجهی خاص و دقیق 
داشته باشند تا در آینده شاهد حوادث ناشی از مصرف ناایمن 

گاز طبیعی نباشیم«. 

نظرگاه
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پورابراهیمی مطرح کرد
آمادۀ ایجاد شهرک صنعتی مشترک

با عراق هستیم

به محوریت اتاق کرمان؛
دبیرخانۀ مشترک تشکل های

 بخش خصوصی استان تشکیل می شود

سرپرست معاونت امور اقتصادی استانداری کرمان:
مشکلات اشتغال زنان استان 

باید آسیب شناسی شود

رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم خانگی خبر داد 
افزایش دوبارۀ قیمت لوازم خانگی

سیل به استان خسارت سنگین زد و قربانی گرفت؛ 

زخم کاری سیلاب به جنوب و شرق استان 
کمیسیون  رئیس  اقتصاد:  گروه 
اقتصادی مجلس در دیدار با مسئولان 
بر  تاکید  با  عراق  صنعتی  فعالان  و 
توسعه ی  مشکلات  رفع  در  تسریع 
همکاری های اقتصادی بین دو  کشور، 
هم  و  خصوصی  بخش  »هم  گفت: 
این  باید  که  هستند  معتقد  دولت 
مشکلات در عراق برطرف شود تا ورود 
سرمایه گذاران در موارد مورد نیاز عراق 

تسهیل شود«.
تجار  از  جمعی  با  که  پورابراهیمی 
و فعالان اقتصادی کشور و رئیس اتاق 
بازرگانی ایران با هدف افزایش و ارتقاء 
همکاری های  و  تجاری  ظرفیت های 
عراق  و  ایران  بین  اقتصادی  مشترک 
نشستی  در  است  کرده  بغداد سفر  به 
با نماینده پارلمان و رئیس فدراسیون 
ایجاد  برای  آمادگی  از  عراق  صنایع 
دو  مرزی  مناطق  در  صنعتی  شهرک 

کشور با مدیریت مشترک خبر داد.
دفتر  عمومی  روابط  گزارش  به 
نماینده مردم کرمان و راور در مجلس 
به  اشاره  با  وی  اسلامی،  شورای 
اظهار  عراق  و  ایران  عمیق  پیوندهای 
فعالان  با  متعددی  »جلسات  کرد: 
اقتصادی داشته ام، بخشی از آن ها که 
مشکلاتی  از  می کنند  کار  عراق  در 
اجرا داشته اند صحبت کرده اند  که در 
توسعه ی  موضوع  سریع تر  چه  هر  که 
دو  کشور  بین  اقتصادی  همکاری های 
برای رفع این مشکلات در دستور کار 

قرار گیرد«.
بخش  »هم  افزود:  پورابراهیمی 
هستند  معتقد  دولت  هم  و  خصوصی 
که باید این مشکلات در عراق برطرف 

موارد  در  سرمایه گذاران  ورود  تا  شود 
مورد نیاز عراق تسهیل شود«.

وی ادامه داد: »ما فرصت همکاری 
کشورهای  سایر  در  عراق  با  مشترک 
این  و  می دانیم  فراهم  نیز  را  منطقه 
اما  است  ارزشمند  ما  برای  فرصت ها 
در  سرمایه گذاری  تضمین  مسئله ی 
امکان  تا  گیرد  قرار  مدنظر  باید  عراق 

این همکاری فراهم شود«.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس 
در  صنعتی  شهرک  »ایجاد  کرد:  بیان 
مدیریت  با  کشور  دو  مرزی  مناطق 
قرار  بحث  مورد  بارها  نیز  مشترک 
این  برای  آمادگی  که  است  گرفته 

منظور نیز وجود دارد«.
نشست  این  در  است  ذکر  شایان 
نماینده  الهلالی،  هاشم  ابتسام 
حسین  عکاب  عادل  عراق،  پارلمان 
و  عراق  صنایع  فدراسیون  رئیس 
کشور  این  صنعتی  فعالان  از  تعدادی 
پورابراهیمی  محمدرضا  دکتر  میزبان 
مجلس،  اقتصادی  کمیسیون  رئیس 
ایران،  اتاق  رئیس  شافعی  غلامحسین 
مشترک  اتاق  رئیس  آل اسحاق  یحیی 
همچنین  و  عراق  و  ایران  بازرگانی 
تعدادی از فعالان اقتصادی ایران بودند. 

اقتصادی  تشکل های  اقتصاد:  گروه 
بخش خصوصی استان کرمان از جمله 
کشاورز،  خانه  معدن،  و  صنعت  خانه 
دارند  قصد  اصناف  اتاق  و  تعاون  اتاق 
اتاق  محوریت  به  مشترکی  دبیرخانه 

کرمان تشکیل دهند.
اتاق  عمومی  روابط  گزارش  به 
 25 طبیب زاده  سیدمهدی  کرمان، 
جلیل  »آقای  کرد:  اظهار  دی ماه 
کاربخش ناظر عالی هیات رئیسه اتاق 
کرمان در مجامع شوراها از این موضوع 
با  هستم  مطمئن  و  کردند  استقبال 

تلاش و پیگیری ایشان هماهنگی این 
تشکل ها اتفاق خواهد افتاد«.

داد: »ظرفیت های خوبی  ادامه  وی 
اتاق هست که خالصانه در  اختیار  در 
خواهد  قرار  تشکل ها  سایر  اختیار 
گرفت«. وی اظهار کرد: »عضویت اتاق 
ایران در شوراهای تصمیم گیر کشور و 
واگذاری برخی مسئولیت ها به اعضای 
فرصت  کرمان  اتاق  نمایندگان  هیات 
بخش  نظر  و  خواسته  تا  است  خوبی 
خصوصی را برای تصمیم گیری ها اعلام 

کنیم«. 

معاونت  سرپرست  اقتصاد:  گروه 
استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی 
کرمان با اشاره به نرخ بیکاری زنان در 
زنان  اشتغال  برای  »باید  استان گفت: 

در استان اقدام جدی انجام دهیم«.
حسین مهرابی تاکید کرد: »اشتغال 
زنان در استان نیاز به پیگیری دارد و 
مشکلات پیش رو باید آسیب شناسی و 

کارشناسی شود«.
اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
گذشته  هفته  وی  کرمان،  استانداری 
کارآفرینی  و  اشتغال  کاری  گروه  در 
اقدام  لزوم  به  اشاره  با  کرمان  استان 
با  استان  در  زنان  اشتغال  برای  جدی 
توجه به نرخ بیکاری زنان، افزود: »باید 
برای اشتغال زنان در استان اقدام جدی 

انجام دهیم«.
اقتصادی  امور  سرپرست هماهنگی 
طرح  به  اشاره  با  کرمان  استانداری 
کرد:  بیان  استان  اشتغال  زیست بوم 

همکاری  و  اطلاعات  »شفاف سازی 
زیست بوم  طرح  اجرای  در  همدلی  و 

اشتغال استان بسیار اهمیت دارد«.
وی همچنین با اشاره به لزوم اصلاح 
کرمان  »استان  داد:  ادامه  کار،  قانون 
فنی  دانش  تولید  و  آموزش  لحاظ  به 
زمینه ی  در  اما  دارد،  خوبی  شرایط 
باید  زنجیره  تکمیل  و  کار  فرهنگ 
اضافه  مهرابی  برویم«.  جلو  قوی تر 
بین  اجرایی  »توافق نامه های  کرد: 
با  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  وزارت 
ذیربط،  اجرایی  دستگاه  و  وزارتخانه ها 
ابلاغ  استانی  متناظر  دستگاه های  به 
شوند«. وی همچنین با اشاره به ارائه ی 
طرح ایجاد کانون خیرین کارآفرینی و 
اشتغال در استان توسط مدیرکل کل 
کمیته امداد استان گفت: »در این طرح 
مشاغل خرد و کلان مدنظر است که 
تمام  از  استفاده  و  توانمندی ها  بسیج 

ظرفیت ها را پیگیری می کند«. 

اتحادیه  رئیس  اقتصاد:  گروه 
افزایش  از  خانگی  لوازم  فروشندگان 
قیمت لوازم خانگی در روزهای اخیر 
خبر داد و گفت که بیشترین افزایش 
و  فریزر  و  یخچال  به  مربوط  قیمت 

کولر آبی بوده است.
آبگرمکن  پازوکی،  اکبر  به گفته ی 
و بخاری از دیگر کالاهایی هستند که 
در روزهای اخیر قیمت آن ها افزایش 

یافته است.
وی  سراسری،  ایسنا  گزارش  به 
تولیدکنندگان  برخی  اینکه  بیان  با 
لوازم خانگی در روزهای اخیر قیمت 
درصد   12 تا   ۸ را  خود  محصولات 
»بیشترین  گفت:  دادند،  افزایش 
و  یخچال  به  مربوط  قیمت  افزایش 
فریزر و کولر آبی بوده و قیمت ماشین 
ظرفشویی  ماشین  و  لباسشویی 

افزایش نیافته است«.

با بیان این که شرکت های  پازوکی 
مجوز  هستند  مدعی  تولیدکننده 
افزایش قیمت دریافت کرده اند، اظهار 
قیمت  که  شرکت هایی  »اکثر  کرد: 
دادند،  افزایش  را  خود  محصولات 
قیمت  لیست  فروشندگان  به  هنوز 
این  به  باید  همچنین  نکردند.  اعلام 
نکته توجه کرد که با توجه به کاهش 
قدرت خرید مردم، بازار کشش گرانی 

ندارد«.
صنایع  انجمن  دبیرکل  پیش تر 
 39 افزایش  از  ایران  خانگی  لوازم 
از  تولید  نهاده های  قیمت  درصدی 
و  داده  خبر  تاکنون  امسال  ابتدای 
به  که  بود  خواسته  صمت  وزارت  از 
کالای  برای  دستوری  قیمت گذاری 
بر  آن  جای  به  و  دهد  پایان  نهایی 
تولید  نهاده های  بر  نظارت  و  تامین 

متمرکز شود.

قبل  ماه  یک  حدود  پورزنگی آبادی:  اسما 
بود که مجتمع تجاری صالح المهدی در شهر 
مدیرعامل  شد.  آتش سوزی  دچار  کرمان 
شنبه 25  روز  آتش نشانی شهرداری  سازمان 
باعث آن  انسانی  اعلام کرد که عامل  دی ماه 
البته رضا میرزایی توضیح  بوده است.  حادثه 
که  کنند  مشخص  دقیقا  نمی توانند  که  داد 
و  سهل انگاری  به دلیل  یا  بوده  عمدی  حریق 

بی احتیاطی رخ داده است. 
او همچنین در این گفت وگو از نگرانی های 
سازمان آتش نشانی درباره ی مناطق پیرامون 
و  گفت  سخن  کرمان  شهر  حاشیه  ای  و 
این  مسائل  برای  تا  خواست  استانداری  از 

محدوده ها چاره اندیشی کند.
بعد از وقوع حریق در مجتمع صالح المهدی، 
بر  زیادی  تاکید  شهردار  و  شورا  سوی  از 
هم  وعده هایی  و  شد  آتش نشانی  از  حمایت 
دادند تا کمبودها رفع و تجهیزات آتش نشانان 
هم  این باره  در  میرزایی  کند.  تقویت  کرمان 

توضیح داد که در ادامه می خوانید. 
در  آتش سوزی  علت  مهندس،  آقای 

مجتمع صالح المهدی مشخص شد؟
و  بوده  انسانی  عامل  حریق،  علت  بله. 
و  انفجار  و  برق  اتصالی  و  گاز  نشت  به دلیل 

چنین اتفاقاتی، آتش سوزی رخ نداده است.
در  آتش سوزی  باعث  عمدا  کسی  یعنی 

مجتمع شده است؟ 
در بروز حریق، وقتی عامل انسانی مطرح 
می شود، می تواند عمدی یا از سر سهل انگاری 
تشخیص  نمی توانیم  باشد.  بی احتیاطی  و 
دهیم که این آتش سوزی عمدی بوده یا خیر؟ 
پس لابد یکی از مغازه داران کاری کرده که 

این آتش به پا شده است. درست می گویم؟
در طبقه ی سوم به بالا که مغازه ای فعال 
مغازه هایی  اما  ساختمان  نمای  پشت  نبود. 

وجود داشت که فعال بودند. 
مغازه های  در  کار  حال  در  کسی  شاید 
است.  آتش سوزی شده  که  بوده  بالا  طبقه ی 
نمی توانیم  و  است  احتمال  فقط یک  اما  این 
مشخص کنیم که دقیقا به چه دلیل این اتفاق 

رخ داده است.
این  بازسازی  برای  مالکان  زود،  یا  دیر 
برای  این بار،  می کنند.  اقدام  ساختمان 

جلوگیری از تکرار این حادثه چه می کنید؟ 
می گویند  شهرداری  همکاران  که  آن طور 
مجوز  بالا  طبقات  ساخت  برای  مجتمع،  این 
یا  بازسازی  به منظور  مالک  است.  نگرفته 
تمدید  برای  و  بالا  طبقات  تعیین تکلیف 
مجوز مجبور است به شهرداری مراجعه کند 
که در این صورت، به ما ارجاع خواهند شد. 
که  الزاماتی  و  اجبار  آتش نشانی  سازمان  اما، 
برای ایمنی در برابر حریق ساختمان ها دارد 

از سال 95  بعد  که  است  بناهایی  به  مربوط 
گمانم  به  ساختمان،  این  و  شده اند  ساخته 
قبل از 95 ساخته شده، ضمن اینکه طبقات 
بالا فاقد مجوز هم هست. تا قبل از سال 95 
به  زمان  این  از  ولی  نمی شد  خیلی همکاری 
پایان  برای صدور  آتش نشانی  تاییدیه ی  بعد، 
کار الزامی شد. البته اگر الزام آتش نشانی هم 
نبود، طبق مقررات ملی ساختمان، تا قبل از 
سال 95 به ویژه درباره ی ساختمان های خیلی 
مهندسان  و  مهندسی  نظام  سازمان  بزرگ، 
اجرا  را  ایمنی  دستورالعمل های  باید  ناظر 
به  موارد  برخی  در  متاسفانه  اما  می کرده اند. 
این مسائل توجه چندانی نشده است. ضمن 
مناطق  در  شاهدیم  حاضر  حال  در  اینکه 
ساخت وسازها،  در  کرمان،  شهر  پیرامون 
دهیاری ها  نمی شود.  رعایت  ملی  مقررات 
اینکه  بدون  می کنند  صادر  پروانه  مرتب 

مقررات را اجرایی کنند. 
آتش نشانی  سازمان  به عنوان  هم  ما 
شهرداری کرمان، نباید به خارج از محدوده ی 
انجام  خدمات رسانی  مناطق  این  و  شهر 
انسانی  وظیفه ی  به  بنا  وجود،  این  با  دهیم 
که داریم، برای اطفای حریق در این مناطق 
اقدام می کنیم چرا که هیچ یک از دهیاری ها 
ایستگاه آتش نشانی ندارد. به عنوان نمونه، به 
مناطق  از  یکی  به  که  می کنم  اشاره  الله آباد 
زیادی  جمعیت  شده؛  تبدیل  شلوغ  بسیار 
بدون  دارند،  تردد  و  سکونت  منطقه  این  در 
شده  رعایت  آنجا  در  ایمنی  نکات  اینکه 
این ها  ندارد.  آتش نشانی هم  ایستگاه  و  باشد 
مسائلی است که استانداری باید درباره ی آن 
چاره اندیشی کند. از ایستگاه آتش نشانی ما در 
الله آباد یک کیلومتر  تا ورودی  بلوار 24 مهر 
ولی  نداریم  قانونی  وظیفه ی  است.  فاصله 
بوده،  منطقه  این  در  حادثه ای  که  زمان  هر 
در  می کنند  و  کرده  اقدام  حتما  ما  نیروهای 
ما  قانونی  لحاظ  از  گفته ایم  بارها  که  حالی 
ولی  بدهیم  پوشش  را  شهر  حاشیه ی  نباید 
نمی توانیم حضور  اخلاقی  و  انسانی  لحاظ  از 

پیدا نکنیم. اگر هم عملیاتی را در این مناطق 
بیفتد،  ما  نیروی  برای  اتفاقی  و  انجام بدهیم 
ما  همکاران  باشیم.  پاسخگو  باید  خودمان 
که  می گفتند  کشور  استان های  از  یکی  در 
داده  رخ  حادثه ای   شهر،  یک  حاشیه ی  در 
دچار  همان جا  و  رفته  آتش نشانی  ماشین  و 
 12 حدود  و  سوخته  کاملا  و  شده  حریق 
حالا  و  است  دیده  خسارت  تومان  میلیارد 
جوابگو  باید  آتش نشانی  مدیرعامل  می گویند 
باشد؛ چرا که این حادثه در محدوده ی شهر 
در  اتفاقی  اگر  الان  می رفتند!  نباید  و  نبوده 
رخ  ماهان  مثل  کرمان  پیرامون  شهرهای 
اجازه  شهردار  و  فرمانداری  چنانچه  بدهد، 
از  بدهند ما می رویم. قبلا مکاتبه کردیم که 
به  استانداری مجوزی  و  تامین  سوی شورای 
ما بدهند تا در شعاع 40، 50 کیلومتری شهر، 
به  آتش نشانی کرمان کمک خواستند  از  اگر 
تصمیم خودمان اقدام کنیم. در کل اما بگویم، 
مباحث ایمنی هیچ جا رعایت نمی شود و این 

موضوع، مورد توجه نیست.
به طور  شهر  حاشیه ی  و  پیرامون  برای 
مشخص چه درخواستی از استانداری دارید؟ 
آتش نشانی  خدمات رسانی  شعاع  می خواهید 

کرمان را گسترش بدهد؟
طرح  براساس  خدمات رسانی  شعاع 
تفصیلی و حوزه ی خدمات شهری شهرداری 
محدوده ای  در  تنها  ما  و  می شود  تعریف 
زمین  تفکیک  که  بدهیم  خدمات  می توانیم 
داد  تغییر  را  آن  نمی توان  و  می شود  انجام 
برای  تا  کند  پیگیری  می تواند  استانداری  اما 
آتش نشانی  ایستگاه  روستاها  این  از  هریک 

احداث شود. 
مشکل  کرمان  شهر  پیرامون  درباره ی 
هریک  به  اگر  اینکه  آن  و  داریم  هم  دیگری 
از شهرهای اطراف بروید و با سامانه ی 125 
تماس بگیرید، تلفن ما زنگ می خورد. قبلا با 
مخابرات مکاتبه کرده ایم که خط 125 ویژه ی 
زنگ  ما  تلفن  تا  کنند  فعال  را  شهرها  این 
نخورد ولی هنوز اقدامی صورت نگرفته است. 

الان شهرهایی مثل ماهان و جوپار و زنگی آباد 
و اختیارآباد ایستگاه آتش نشانی دارند ولی در 
صورت تماس با 125 تلفن ما زنگ می خورد.

کرده  ایجاد  مشکلاتی  چه  وضعیت،  این 
است؟ 

به  که  تا  می گیرند،  تماس  ما  با  وقتی 
مقداری  کنیم،  اعلام  شهرها  این  آتش نشانی 
این طور  نباید  که  صورتی  در  می برد  زمان 

باشد. 
شورا  در  صالح المهدی  آتش سوزی  از  بعد 
و شهرداری خیلی وعده داده و تاکید بر این 
ویژه  حمایت  آتش نشانی  سازمان  از  که  شد 
حال  در  آینده  سال  بودجه ی  لوایح  شود. 
نهایی شدن است. اوضاع چه طور است؟ فکر 

می کنید وعده های حمایتی محقق شود؟ 
ما درخواست هایی که داشتیم را در لوایح 
مصوب  بودجه  هنوز  ولی  آورده ایم  بودجه ای 
واقعیت  می افتد.  اتفاقی  چه  ببینیم  تا  نشده 
شهرداری  برای  بودجه ای  که  است  این 
مصوب می شود که تنها درصدی از آن محقق 
می شود. درآمدها کم شده و شهرداری کسری 
از  زیادی  درصد  اینکه  ضمن  دارد؛  بودجه 
نهادهای  از  بودجه ی شهرداری مثل بسیاری 
دیگر، برای حقوق کارکنان و کارمندان هزینه 
فعالیت های  برای  چندانی  اعتبار  و  می شود 
عمرانی یا درباره ی سازمانی مثل آتش نشانی، 
ردیف  ما  نمی ماند.  باقی  تجهیزات  برای 
نیست!  آن  برای  پولی  ولی  داریم  بودجه ای 
می رسد صرف حقوق  که  هم  اعتباری  اولین 

می شود.
داده  که  وعده هایی  تحقق  به  خیلی  پس 

شد، خوش بین نیستید.
سال  بودجه ی  جریان  در  نمی خواهیم  ما 
صدم  پله ی  به  اول  پله ی  از  ناگهان،  آینده، 
تومان  میلیارد   100 مثلا  وقتی  برسیم. 
بدهیم  تجهیزات  خرید  برای  درخواست 
ندارد.  فایده ای  نباشد،  آن  تامین  امکان  ولی 
درآمدی  هیچ  که  است  سازمانی  آتش  نشانی 
ندارد و حقوق کارکنان سازمان را شهرداری 
 40  ،30 اگر  شرایط،  این  همه ی  با  می دهد. 
درصد از بودجه ای که ما پیشنهاد می کنیم هم 
انجام  می توانیم  خوبی  اقدامات  بشود،  تامین 
سازمان  مسئولان  با  جلسه ای  اخیرا  دهیم. 
شهرداری های کشور در شیراز داشتیم، اعلام 
شد که قرار است دولت بودجه ای برای خرید 
آتش نشانی  سازمان های  هیدرولیک  نردبان 

مراکز استان ها اختصاص بدهد.
سال  چندین  اما  است  خوبی  اتفاق  این 
کشور  خارج  از  نردبان  تا  می کشد  طول 
تامین و در کشور توزیع شود. در مجموع اما 
امیدوار هستیم با حمایت های دولت و شورا و 

شهرداری، مشکلات رفع شود. 

گروه جامعه: عضو کمیته علمی ستاد مقابله 
روی  بر  واکسن  تاثیر  این که  بیان  با  کرونا  با 
اومیکرون کم است و از این رو دریافت نوبت 
چه  »هر  گفت:  است،  ضروری  واکسن  سوم 
ویروس  برابر  در  مصونیت  و  آنتی بادی  میزان 
بالاتر  خفیف تر،  ابتلای  احتمال  باشد،  بیشتر 

است«.
جدید  موج  وارد  »ما  افزود:  محرز  مینو 
به  تا 4 هفته ی  آینده  تقریبا طی 3  شدیم و 

پیک می رسیم«.
به گزارش میزان، وی با اشاره به اینکه هنوز 
میلیون ها نفر در کشور دوز سوم واکسن کووید 

که  »هنگامی  داد:  ادامه  نکرده اند،  دریافت  را 
موارد ابتلا به اومیکرون افزایش یابد و زمینه 
هم فراهم باشد امکان مرگ ومیر ناشی از ابتلا 
به این سویه هم وجود دارد. کشور های اروپایی 
و آمریکا که موارد ابتلا به اومیکرون در آن ها 
چندانی  بستری  موارد  با  است،  زیاد  بسیار 
مردم  از  بالایی  درصد  چراکه  نیستند،  مواجه 
این کشور ها سه نوبت واکسن خود را دریافت 

کرده اند«.
بیان  با  عفونی  بیماری های  متخصص  این 
استفاده  فیزیکی،  فاصله ی  رعایت  این که 
و  دست ها  مداوم  شست وشوی  و  ماسک  از 

از  کرونا  واکسن  سوم  نوبت  تزریق  همچنین 
اصول مهم پیشگیری از ابتلا به اومیکرون و نوع 
افزود: »خوشبختانه  بیماری است،  این  شدید 
این سویه بر خلاف دلتا چندان سبب درگیری 
تنفسی  دستگاه  در  بیشتر  و  نمی شود  ریوی 
باقی می ماند و به همین دلیل قدرت  فوقانی 

سرایت بسیار بالایی دارد«.
 عضو کمیته علمی ستاد مقابله با کرونا در 
پاسخ به این سوال که با توجه به افزایش موارد 
ابتلا به اومیکرون در کشور آیا می توانیم بگوییم 
»ما  داد:  توضیح  است،  شده  آغاز  ششم  موج 
تا 4   3 تقریبا طی  و  موج جدید شدیم  وارد 

هفته آینده به پیک می رسیم«.
بر  مبنی  دیگری  سوال  به  پاسخ  در  وی 
غالب در کشور  ویروس  اینکه در حال حاضر 
اومیکرون است یا دلتا، اظهار کرد: »از آنجایی 
که ما تمام موارد مثبت کووید را از نظر ابتلا به 
اومیکرون مورد بررسی قرار نمی دهیم چندان 
اما  ندارد،  وجود  این باره  در  نظر  اظهار  امکان 
دلتا  همه گیری سویه ی  دنیا  در  کلی  به طور 
فعلا  هم  ما  کشور   در  و  است  شده  سپری 
نمی توان گفت همه ی موارد اومیکرون هستند، 
این سویه در حال گرفتن جای  اما هم اکنون 

دلتا که بیش از سویه ی غالب بود، است«. 

اواخر  که  بارشی  سامانه ی  جامعه:  گروه 
روز جمعه 24 دی ماه وارد استان کرمان شد، 
طغیان رودخانه ها و سیلابی شدن مسیل ها 
را به دنبال داشت. خسارت های سنگین وارد 

کرد و قربانی گرفت.
از جاری  هفته  دو  از  کمتر  که  حالی  در 
کرمان  استان  جنوب  در  سیل  شدن 
دیگر  بار  سیل آسا  بارش های  می گذشت، 
سبب مسدود شدن راه  برخی روستاها، قطع 

آب و برق و آبگرفتگی معابر و خانه ها شد.
تلفات جانی هم  استان  در  بار  این  سیل 
داشت و سه نفر جان خود را از دست دادند.

سیل در کرمان قربانی گرفت
به گفته ی مدیرعامل جمعیت هلال احمر 
در  رودخانه  طغیان  پی  در  کرمان،  استان 
هنگام  خودرو  یک  قلعه گنج،  شهرستان  
که  می شود  حادثه  دچار  رودخانه  از  عبور 
پیدا می کند  نجات  از دو سرنشین آن  یکی 
نیروهای  توسط  نیز  دیگر  و جسد سرنشین 

هلال احمر کشف می شود.
با  همچنین  فلاح  رضا  ایسنا،  گزارش  به 
ریگان،  مفقود شدن دو کودک در  به  اشاره 
گفت که جسد یکی از کودکان که در محل 
مفقود  چاه ملک  ناصرآباد  روستای  رودخانه 

شده بودند، پیدا شده است.
وی گفت: »در منطقه ای که این کودکان 
و  نداشته  وجود  بارندگی  اصلا  مفقود شدند 
رفته  رودخانه  محل  به  بازی  برای  کودکان 
بودند«. فلاح همچنین از امدادرسانی به 700 
شهرستان های  در  سیل  از  آسیب دیده  نفر 
 140« کرد:  بیان  و  داد  خبر  استان  جنوب 
خانوار متاثر از سیل دچار خسارت و حادثه 

شدند«.
نجاتگران  و  »امدادگران  داد:  ادامه  وی 
هلال احمر تا روز دوشنبه 27 دی ماه، 75 نفر 

گرفتار  خودروی  چندین  و  دادند  اسکان  را 
در سیل را رهاسازی کردند«. فلاح همچنین 
و  امدادی  اقلام  غذایی،  بسته های  توزیع  از 
مناطق  در  امدادی  چادر  برپایی  و  توزیع 

سیل زده خبر داد.

افزایش خسارت سیل به دلیل تغییر 
مسیر رودخانه 

مدیریت  مدیرکل  گفته ی  به  همچنین 
بحران استان کرمان، در بارندگی های اخیر، 
بر اثر جاری شدن سیل، هزار و 230 منزل 
آبگرفتگی  دچار  استان  جنوب  در  روستایی 

بین 20 تا 100 درصدی شدند.
مجید سعیدی 27 دی ماه در گفت وگو با 
تسنیم کرمان، اظهار کرد: »سه عامل بسیار 
جنوب  سیل  در  خسارات  شدت  باعث  مهم 
استان کرمان شد که اولین آن شدت بارش ها 

و روان آب ها در این بارندگی بود«.
در  تصرف  و  دخل  این که  بیان  با  وی 
دیگر  از  رودخانه  مسیر  تغییر  و  طبیعت 
عوامل ایجاد خسارت سیل بود، گفت: »عدم 
توجه به هشدارهای داده شده از سوی ستاد 
بحران نیز باعث خسارات می شود که در این 

سیل شاهد آن بودیم«.

کرمان  استان  بحران  مدیریت  مدیرکل 
استان  شهرستان  شش  در  این که  بیان  با 
مشکلاتی را ناشی از شدت سیلاب ها داشتیم، 
افزود: »در مجموع 175 راه روستایی مسدود 
بازگشایی  روستایی  راه   31 تاکنون  که  شد 

شده است«.
اینکه هزار و 230 منزل  با اشاره به  وی 
 100 تا   20 بین  آبگرفتگی  دچار  روستایی 
درصدی شده است، گفت: »لایروبی خانه های 
سیل زده توسط نیروهای مردمی هلال احمر و 
بسیج و گروه های جهادی آغاز شده است«. 
سعیدی با بیان این که با استقرار ماشین آلات 
سنگین در منطقه، 44 روستا از خطر جدی 
سیلاب نجات یافتند، توضیح داد: »برق 34 
روستا و آب 32 روستا قطع شده بود که در 
حال حاضر فقط دو روستا قطعی برق داریم و 

17 روستا نیز هنوز قطعی آب دارند«.
کرمان  استان  بحران  مدیریت  مدیرکل 
اثر  بر  زیادی  خسارت  اینکه  به  اشاره  با 
شده  وارد  استان  زیرساخت های  به  سیلاب 
در  جان باخته  یک  »متاسفانه  گفت:  است، 
داشتیم  سیلاب  اثر  بر  قلعه گنج  شهرستان 
به  شدن  نزدیک  به دلیل  نیز  کودک  دو  و 

رودخانه جان خود را از دست دادند«.

وضعیت بحرانی سیل در ریگان
نیز  کرمان  استان  شرق  در  سیل 
ریگان  فرماندار  داشت.  پی  در  خسارت هایی 
روز سه شنبه 2۸ دی ماه با اشاره به بارش های 
شدید در شرق کرمان و جاری شدن سیلاب، 
گفت که 75 روستا در محاصره ی سیل هستند 
وجود  آن ها  بیشتر  به  امدادرسانی  امکان  که 
ندارد و آب، برق و تلفن مناطق کوهستانی نیز 
قطع شده است. به گزارش ایرنا کرمان، امین 
باقری افزود: »اطلاعی از این مناطق فعلا در 
دست نیست و شروع مجدد بارندگی ها در امر 
امدادرسانی هوایی اختلال  ایجاد کرده است«. 
باقری افزود: »براساس اطلاعات موجود صدها 
راس دام به ویژه در مناطق عشایری تلف شده 
به  هوایی  امدادرسانی  خواستار  وی  است«. 
سیل زدگان ریگانی شد و گفت: »البته بارش 
امدادرسانی  امر  در  و  شده  شروع  باز  باران 
فرماندار  است«.  کرده  ایجاد  اختلال هایی 
ریگان با بیان این که برآورد ما از خسارت ها در 
روستاها زیاد است اظهار کرد: »محور ترانزیتی 
ریگان - ایرانشهر نیز که روز گذشته به علت 
تخریب دو دهانه پل مسدود شده که همچنان 

با انسداد همراه است«.

تعطیلی مدارس 
به دلیل بارش برف و باران

و  معابر  آبگرفتگی  باران،  و  برف  بارش 
از شهرستان های  تعدادی  مدارس  یخ زدگی، 
به  نیز  را  استان  جنوب  در  خصوصا  کرمان 
روز شنبه، 25 دی ماه،  از  و  تعطیلی کشاند 
بارها اطلاعیه هایی از سوی آموزش و پرورش 
و  آموزش ها  شدن  غیرحضوری  درباره ی 
اعلام  به  بنا  شد.  صادر  مدارس  تعطیلی  یا 
روز  تا  بارشی  سامانه ی  این  هواشناسی 
چهارشنبه در کرمان فعال است و سپس از 

استان خارج می شود.

مدیرعامل سازمان آتش نشانی کرمان:

عامل انسانی باعث آتش سوزی در مجتمع صالح المهدی بود

عضو کمیته علمی ستاد مقابله با کرونا:  

ورود ایران به موج جدید کرونا 

خبر

آگهی تغییرات شرکت

آگهی تغییرات شرکت هنر تاسیسات و تهویه انصار 
فن ماهان شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 11415 
و شناسه ملی 10630173738 به استناد صورتجلسه 
تصمیمات  مورخ 1400/2/6  العاده  فوق  مجمع عمومی 
: الف - سرمایه تعهدی اولیه به مبلغ  ذیل اتخاذ شد 
650000 ریال پرداخت گردید . ب - سرمایه شرکت از 
منقسم  ریال   5000000000 مبلغ  به  1000000ریال  مبلغ 
به 100 سهم 50000000 ریالی بانام از محل آورده نقدی 
بانک به شماره 1400/108077  سهامداران طی گواهی 
افزایش  ابوذر  ایران شعبه  بانک صادرات   1400/2/7 –

یافت و ماده مربوطه در اساسنامه اصلاح گردید .
 ش آ 1260036

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری 
کرمان


